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Zápis z jednání 
 

Zápis č. 1 z jednání Místní komise Sady 

 

Místo konání Kulturní zařízení Sady Datum a čas 15. 1. 2018, 20:00 

 
 
Člen komise 15.1. 12.2. 12.3. Přítomen 

celkem 
Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Ing. Bohumil Janík A   1 0 0 

Ing. Čestmír Bouda O   0 1 0 

Ing. Zdeněk Ančík O   0 1 0 

Bc. Zdeněk Berka O   0 1 0 

Miloslav Hanáček A   1 0 0 

MUDr. Jiří Jeřábek O   0 1 0 

Ing. Zbyněk Trubačík N   0 0 1 

Jitka Kouřímská A   1 0 0 

MUDr. Petr Raška A   1 0 0 

Ing. Jana Ondřejová A   1 0 0 

 
 

1. Úvod 
 
Jednání zahájil předseda komise Ing. Bohumil Janík, přivítal přítomné, popřál vše nejlepší v novém roce a 
seznámil je s programem. Program byl bez připomínek schválen. 
 

2. Kontrola plnění úkolů 
 
02/01/2011/SA – vybudování cesty/chodníku spojující sídliště Východ a ul. Pod Lipkami  - 

problematika je řešena od roku 2006 ve spolupráci s odborem SMM. Byla navržena nová 
trasa stezky, která směřuje blíže k základní škole na sídlišti Východ. Odbor SMM se zabývá 
výkupem dvou pozemků, které nejsou ve vlastnictví města. 

 15. 1. 2018 – komise žádá o informaci k pozemkům, které nejsou doposud ve 
vlastnictví města. Na základě doporučení odboru SMM se komise pokusí oslovit 
majitele těchto pozemků s vysvětlením důležitosti vybudování nové zpevněné stezky – 
sledovat. 

 
09/01/2011/SA – záplavy červen 2010 – největší škody na majetku občanů vznikly v lokalitě Beščeně, na 

zahrádkách před fotbalovým hřištěm a v ulicích Za Dědinou a Ztracená.  
Město Kunovice a Povodí Moravy připravuje systém PPO, je zpracováván projekt. MK Sady 
byla poskytnuta projektová dokumentace k připomínkování. Navrhované řešení PPO pro 
místní část Sady vzala MK Sady na vědomí.  
15. 1. 2017 -  na dotaz občana k termínu realizace PPO bylo sděleno, že stavebník – 
Povodí Moravy s. p. – čeká na příslib podmíněné dotace. Pokud bude známa další 
informace, bude komise informována - sledovat 
  

04/02/2011/SA – Kanalizace v ulici Na Jordálce – v současné době probíhá zpracování projektové 
dokumentace k vybudování dešťové kanalizace, rekonstrukce komunikace a vybudování 
veřejného osvětlení v ul. Na Jordálce (bude vybudována betonová komunikace v šíři 3m se 
zachováním stávajícího chodníku).  

 15. 1. 2018 – PD bude zpracována v r. 2018, následně proběhne inv. akce  - sledovat 
      
08/01/2013/SA – Kulturní památka Výšina sv. Metoděje – obnova národní kulturní památky byla 

započata výstavbou přístupové komunikace, byl obnoven informační systém, mobiliář. 
Původní přístupová cesta, která vede přes plochu bývalého židovského hřbitova po 
soukromých pozemcích, nebude obnovena.  V současné době je připravena žádost o dotaci 
ze ZK na restaurování kamenného kříže v Cikánce, která bude podána v r. 2018. V případě 
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realizace doporučuje komise i úpravu blízkého okolí  - vybudování odpočinkového místa. 
15. 1. 2018 - sledovat 

 
  
06/02/SA/2015 – oprava ulice Pod Vinohrady – k opravě komunikace byla vždy používána „trysková 

metoda“, ale z důvodu nestability, není optimálním řešením.  
 Usnesení: MK Sady doporučuje přesunout rekonstrukci ulice Pod Vinohrady ze zásobníku 

inv. akcí  do akcí určených k realizaci.  
Hlasování: Pro:8 Zdržel se:0 Proti:0 
Odbor SMM doporučuje upřednostnění realizace této akce. 
15. 1. 2018 – rekonstrukce komunikace je zařazena v zásobníku akcí určených 
k evidenci. Předpokládaný termín zpracování PD je v roce 2021 - realizace v r. 2022 - 
sledovat  

 
09/01/SA/2015 – Koncepce dětských hřišť v místní části Sady – v roce 2016 byla aktualizována 

koncepce dětských hřišť – na jaře 2017 proběhla rekonstrukce dětského hřiště Pod 
Lipkami, výhledově je naplánována obnova dětského hřiště v ul. Malostranská a 
vybudování odpočinkové plochy v lokalitě Cigánka. 

 Dětské hřiště v ul. Pod Lipkami bylo rekonstruováno v květnu 2017. Komise poskytla 
odboru SMM částku 80 tis. Kč na dobudování plůtku podél celého hřiště.  
15. 1. 2018 – byl vydán územní souhlas k zahájení stavby a vybrán dodavatel - 
sledovat 

 
10/02/SA/2015 – MK doporučuje RM zabývat se snížením hluku z obchvatu opravou povrhu vozovky 

tzv. „tichým asfaltem“. Vzhledem k tomu, že správcem komunikace není město, je možné 
pouze upozornění majetkového správce silnice na zhoršené podmínky bydlení v souvislosti 
s hlukovou zátěží v důsledku provozu na silnici.  

 Na  setkání starosty s občany informoval Ing. Blaha, že ze strany ŘSDS ZK je na rok 2018 
přislíbena pokládka tichého asfaltu.  Pokud bude problém přetrvávat, bude město dál jednat 
o prodloužení protihlukové stěny.  

 15. 1. 2018 -  na jaře 2018 požádat o měření hlučnosti - sledovat   
  
10/03/SA/2015 – MK doporučuje umístit na autobusové zastávky přístřešky (viz. autobusová 

zastávka na začátku Vések)  
Usnesení MK Sady: Místní komise Sady doporučuje zpracovat studii k umístění 
autobusových zastávek v místní části Sady, na její financování poskytne odboru SMM 
částku ve výši 50 tis Kč.  
Vzhledem k tomu, že zpracováním studie se bude zabývat odbor architektury, bude částka 
převedena do jeho rozpočtu. 
studie 
18. 9. 2018 – komisi byl předložen návrh studie, v současné době probíhá zapracování 
připomínek ze strany SMM – přechody, zastávky, veřejné osvětlení, atd. – sledovat 
13. 11. 2017 – zjistit stav studie, požádat o prezentaci – sledovat 
11. 12. 2017 – před dokončením bude komise pozvána k prezentaci – sledovat 
15. 1. 2018 – bod bude sloučen s bodem  04/03/SA/2016. 

 
04/03/SA/2016 – Chodník na ulici Solná – MK doporučila městu zabývat se rekonstrukcí chodníku na ul. 

Solná. Komise nabídla na realizaci částečné opravy finanční prostředky, které má 
k dispozici a do rozpočtu odboru SMM bylo převedeno 70 tis. Kč na zpracování PD. 
V rámci rekonstrukce chodníku na ul. Solná budou pořízeny i nové přístřešky u 
autobusových zastávek. Současně je nutné v rámci studie dořešit přemístění sběrného 
místa od autobusové zastávky Sady náves na vhodnější místo. 

 15. 1. 2018 -  studie bude dokončena během ledna 2018, komise bude pozvána 
k prezentaci - sledovat  

 
05/01/SA/2016 – Sběrné místo tříděného odpadu v parku před MŠ -  místní komise navrhla přemístit 

místo tříděného odpadu z parku u MŠ do prostor před KZ Sady. Odbor SMM toto 
nedoporučuje z důvodu bezpečnosti silničního provozu při vyvážení nádob. Sběrné hnízdo 
bude ohrazeno. Je zpracován projekt, je známo vyjádření správců sítí na pozemku.   

 15. 1. 2018 – bude podána žádost na koordinované stanovisko SŽP – sledovat 
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05/02/SA/2016 – na podnět občana, doporučuje Místní komise Sady přemístit sběrné místo z 

bezprostřední blízkosti zastávky MHD před bývalým Stal Clubem buď na druhou stranu 
plochy, nebo na plochu před KZ Sady. 

 27. 6. 2016 – přemístění sběrného místa bude řešeno v rámci studie optimalizace 
autobusových zastávek  

 18. 9. 2017 – vyčkat do zpracování studie   
    11. 12. 2017 - sledovat 
  15. 1. 2018 – bod je sloučen s bodem 04/03/SA/2016 
 
04/04/SA/2017 – odstavná plocha mezi ul. Ztracená a Za dědinou – pozemek je ve vlastnictví Správy 

železniční a dopravní cesty, státní organizace. MK žádá odbor SMM o prověření možnosti 
zbudování odstavných ploch pro osobní automobily  - návštěvníky KZ Sady. 

 Dle vyjádření odboru SMM je výhledově v této lokalitě plánovaná výstavba komunikace pro 
chodce a cyklisty. Také docházková vzdálenost pro krátkodobé parkování není pro 
návštěvníky KZ optimální. Komise navrhuje, aby bylo ještě zjištěno stanovisko vlastníka 
pozemku k možnosti zbudování zpevněné plochy. Dle odboru SMM není možné žádat 
vlastníka o vyjádření, pokud neexistuje konkrétní projekt.  Komise navrhuje zpevnit 
odstavnou plochu v této lokalitě pomocí vytěžených panelů při rekonstrukci ul. Na Jordálce  

 15. 1. 2018 -  dle  vyjádření odboru SMM není zbudování zpevněné plochy efektivní 
(vysoké náklady, stavební řízení, velká vzdálenost od KZ, nutný smluvní vztah 
s majitelem pozemku) – sledovat 

  
07/04/SA/2017 – ulice Za Dědinou – komunikace byla využívána při všech stavebních pracích, které 

v uplynulých letech byly prováděny. Komunikace je zničena, proto komise navrhuje, aby 
byla její rekonstrukce zařazena do zásobníku investičních akcí.  
Usnesení: MK Sady navrhuje zařadit rekonstrukci ulice Za Dědinou do zásobníku 
investičních akcí v souladu s harmonogramem rekonstrukce kanalizace. 

           Hlasování: Pro:8 Zdržel se:0 Proti:0 
 Rekonstrukce komunikace byla zařazena do zásobníku investičních akcí.  
 15. 1. 2018 – rekonstrukce komunikace je závislá na plánu rekonstrukci vodovodního 

řádu, který je v kompetenci SVK, a. s. - sledovat 
 
10/01/SA/2017 – podněty ze setkání občanů místní části se starostou města dne 30. 10. 2017 – odbor 

SMM 
 

 Překládka VO v ul. Pod Lipkami – provedeno nekvalitně, není uklizeno okolí  - Ing. Chybík – 
práce ještě nejsou dokončeny – prosíme o upozornění až po ukončení prací -  sledovat 
15. 1. 2018 – zhotovitel byl upozorněn na zapravení výkopových prací - sledovat 

 Vodovody na pohřebišti – u márnice – betonová skruž je zanesena listím, vodovod u páteřního 
chodníku – je v dezolátním stavu – doporučujeme zabývat se údržbou obou vodovodů – stav 
vodovodů bude prověřen a případná oprava bude provedena v příštím roce. MK nabízí 
možnost spolufinancování opravy vodovodů. 
15.1.2018 - sledovat 

    Výstavba v ul. Ztracená – těžká technika jezdí po zrekonstruovaných komunikacích v ul. 
Spálená, Malostranská – je možné omezit tonáž, aby nedošlo ke zničení nových cest? – Ing. 
Novosad – ano, lze to vyřešit pomocí vhodného dopravního značení – prověřit na SMM a SÚ. 
Stavební úřad může na základě doporučení správce komunikace a DI PČR vydat dočasné 
omezení tonáže projíždějících vozidel. Správce komunikace upozorňuje, že omezení bude 
platné i pro stávající obyvatele. MK bere informace na vědomí a doporučuje správci 
komunikace zhotovit důkladný pasport stávajícího stavu, komunikace. 

   15. 1. 2018 – pasportizace stavu komunikace byla provedena po ukončení rekonstrukce 
komunikací v r. 2016. Odbor SMM žádá občany, kteří budou přímými svědky způsobení 
škody, aby tento přestupek zaznamenali vč. fotodokumentace a podklady postoupili 
odboru SMM. MK bere tuto informaci na vědomí - nesledovat  
 

11/01/SA/2017 – zábradlí na pohřebišti – na žádost občanů byla prověřena možnost doplnění 
zábradlí u bočního chodníku za kostelem. Dle možností bude doplněno na jaře 
z finančních prostředků komise – prověřit na jarní obchůzce 
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11/02/SA/2017 – stezka ul. Pod Lipkami na sídliště Východ – není schůdná, MK doporučuje zpevnění 
asfaltovou drtí alespoň ve vrchní části stezky. 
15. 1. 2018 – dle odboru SMM je opakované zpevnění stezky recyklátem nehospodárné a 
neefektivní. Recyklát je vyplaven a zanáší horskou vpusť, která musí být čištěna. 
Komise si je vědoma této situace, nicméně není možné ponechat stezku v tomto stavu 
do doby, než bude zbudována nová stezka, proto Místní komise Sady žádá o realizaci 
požadavku. 

 
11/03/SA/2017 – vybavení kuchyně v MKZ Sady – zjistit v jakém je stavu a zda je možné využívat 

kuchyň při soukromých akcích. 
15. 1. 2018 – kuchyně je zařízena pro 100 osob, je možný pouze ohřev jídla, kuchyně není 
kolaudována pro přípravu jídel. 
 

11/04/SA/2017 – propustek pod železnicí od ul. Železniční – upozornit majitele na havarijní stav nosné 
konstrukce drážního tělesa. 
15. 1. 2018 – správce propustku byl upozorněn a nutná údržba byla provedena. Stav 
propustku je správcem monitorován 1x ročně – nesledovat.   

 

3. Různé 
 

01/01/SA/2018 – MKZ Sady -  komise doporučuje doplnit madlo ke schodům do velkého sálu.  
          

4. Závěr 
 

Předseda poděkoval zúčastněným za aktivní účast, konstruktivní přístup. Příští jednání Místní komise 
Sady proběhne v pondělí 12.  února  2018 v Kulturním zařízení v Sadech. Jednání bylo ukončeno 
ve 21.00 hodin.  

 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Jana Ondřejová  Ověřil: Ing. Bohumil Janík 
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